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Januari 2021 nog steeds houdt covid ons leven behoorlijk in zijn greep en het einde is helaas nog niet in zicht. 
De maandelijkse bestuursvergaderingen worden door de beperkingen online gehouden, niet ideaal maar 
we moeten er mee leven, zolang het duurt. 
Wel liggen er activiteiten op de plank voor het seizoen 2021, mochten er toch nog versoepelingen 
aangekondigd worden dan kunnen de  geplande activiteiten hun doorgang vinden. 
Het duurde toch nog wel even voordat er een aantal versoepelingen aangekondigd werden, maar eindelijk was 
het zover en konden we weer van onze hobby (het wedstrijdvissen) gaan genieten. 
De  eerste wedstrijd van het seizoen was op 13 juni langs de Vecht, een mooie start om met elkaar de 
wedstrijden te gaan vissen in een toch wat gebroken seizoen, maar we kunnen weer !!!! 
Zelfs de finale van de nog te vissen koppelwedstrijd van het seizoen 2020 hebben wij nog kunnen vissen. 
 
De vliegvissers binnen onze vereniging hebben hun geplande reis naar Noorwegen kunnen maken. 
Eindelijk kwam deze lang gekoesterde wens uit om naar een plek af te reizen die uniek is voor 
de vliegvissers onder ons. 
Het verslag hierover is nog eventueel na te lezen in Kontakt nr: 205. 
 
De Jeugdvisdag op 4 september kon gelukkig ook doorgaan. 
Wederom hadden wij de locatie Kerkelandenvijver uitgekozen voor deze dag, een mooie plek met een prima 
vis bestand. 
Het programma bestond uit diverse activiteiten begeleid door een groot aantal vrijwilligers. 
Zover wij opgemerkt hebben was het een geweldige dag waar elke deelnemer en vrijwilliger van genoten 
heeft. 
Ook wil ik namens de organisatie Hengelsport 't Gooi en Sportvisserij Nederland bedanken voor de sponsoring. 
Natuurlijk ook de vrijwilligers die deze dag tot een succes hebben gemaakt, vrouwen en mannen bedankt voor 
jullie inzet. 
En niet te vergeten onze jeugdbegeleider die dit toch allemaal tot in de puntjes regelt voor de jeugd. 
Ronald bedankt. 
 
Ook de jaarlijks terugkerende forelvisochtend ging ook door, altijd leuk om met een groot aantal leden van 
jong tot wat oudere leden een ochtend te vissen in een forelvijver. 
Het was een prima visochtend met redelijk weer en voldoende deelnemers die genoten hebben van het 
jaarlijkse visuitje. 
Er werd redelijk vis gevangen deze ochtend die je na afloop kon omruilen tegen reeds gerookte exmemplaren. 
Uiteindelijk een prima dag om op terug te kijken. 
 
De roofvisdag met de boot op Loosdrecht ging gelukkig ook door, de opkomst voor deze dag was helaas 
niet zoals verwacht, dit was onder andere te wijten aan de corona perikelen, wij hopen dat deze dag die zeker 
in 2022 weer gepland wordt meer deelnemers aantrekt om mee te doen aan deze spannende dag 
want roofvissen is een zeer actieve vorm van vissen en  je hebt kans dat je grote vis vangt op deze dag. 
 
De algemene leden vergadering die in april gepland stond  hebben we moeten verplaatsen naar 4 oktober in 
verband met de toen nog genomen maatregelen. 
De aanwezigheid van leden voor deze vergadering was zeer gering, er waren twee leden, één ere lid, 
plus één belangstellende deze avond aanwezig. 
Alle aftredende bestuursleden werden herkozen. 
Ook konden wij op deze avond eindelijk de prijzen uitreiken aan de wedstrijdvisser die in 2019 hun kampioen- 
schap behaald hadden. 
De kans is groot dat de komende algemeneledenvergadering in April 2022 gehouden kan worden en hopend 
op meer aanwezige leden op deze avond. 
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We naderen al weer de maand december en er zijn nog steeds beperkingen die ons dagelijks leven 
bepalen, we hopen als bestuur dat het komende jaar ons wat meer vrijheid gaat bieden zodat wij onze 
hobby met elkaar  zonder beperkingen kunnen beleven. 
 
Rest mij nog om alle vrijwilligers die de vereniging rijk is te bedanken voor jullie meedenken en hulp. 
 
 
Hans Knecht, 
 
Secretaris, 
Hsv Hilversum. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


